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Protokół Nr 36/22 z dnia  26 stycznia 2022 roku 

  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta Grajewo tj.: Komisji Budżetu, 

Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu 

26 stycznia 2022 roku. Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta 

Grajewo. Strażacka 6A. Wydarzenie 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej Rady Miasta Grajewo.    

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 10.45 

Stan liczbowy członków Komisji – 18 radnych 

Obecnych – 16 radnych 

W posiedzeniu udział wzięli Radni/Członkowie trzech stałych Komisji w składzie:  

1. Pan Babul Tomasz 

2. Pani Chrzanowska Aneta Ewa 

3.Pan Ciechanowicz Andrzej 

4.Pani Jagielska Henryka 

5.Pani Nietupska Elżbieta 

6.Pan Niewiarowski Andrzej 

7.Pan Obrycki Paweł 

8.Pani Opara Anna 

9.Pan Paszkowski Piotr 



10.Pan Purwin Daniel 

11. Pan Purzeczko Krzysztof   

12.Pan Siejda Tomasz 

13.Pani Siwik- Karwowska Agnieszka 

14.Pan Skawski Arkadiusz Zbigniew 

15.Pani Stefańska Monika 

16.Pan Wielgat Mariusz 

Nieobecni:  

1. Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska 

2.Paweł Filip Zalewski 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 

Goście:  / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./   

Ad 1. 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji:  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

3/  Daniel Purwin–  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  RM 

 spośród siebie wyłonili przewodniczącego obrad: 

Pana Daniela Purwina – Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej  RM  



Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdziła, że na stan 18 radnych/członków trzech Komisji, 

aktualnie  w posiedzeniu bierze udział 14 radnych (na podstawie listy obecności), co 

stanowi o prawomocności obrad ( kworum).  

Ad 2. 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz  z materiałami na posiedzenie 

Komisji  - w wersji elektronicznej (tablety). 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za 2021 r. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) sposobu załatwienia petycji wniesionej do Rady Miasta;  

b) wyrażenia opinii dotyczącej oceny aktualności i stopnia realizacji Gminnego 

Programu Rewitalizacji Miasta Grajewo na lata 2017-2027 sporządzonej przez 

Burmistrza Miasta Grajewo;  

c) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2022 r.”; 

d) określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta; 

e) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji Społecznej 

w Grajewie w 2022 r.;  

f) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na I półrocze 2022 r.;  



g) planu pracy Komisji Budżetu Rady Miasta na 2022 r.;  

h) planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta na 2022 r.;  

i) planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta na 2022 r.; 

j) planu pracy Rady Miasta na 2022 r.  

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia  

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek lub propozycję do 

zaproponowanego porządku obrad? Wobec braku zgłoszeń poinformował, że 

porządek obrad będzie realizowany  zgodnie z podaną Państwu Radnym treścią.  

Ad 3.  

Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za 2021 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zal. Nr 4 do prot./ 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad otworzył realizację punktu pn.: 

„Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za 2021 r.” 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie 

zaopiniowania ww. Sprawozdania. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały Sprawozdanie                      

z prac Komisji Rady Miasta za 2021 r. 

 / głosowanie:   13 -głosów-za,  0-przeciw,  1-wstrz. się. / 



Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania,                        

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 4.  

 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: poinformował, że aktualnie Komisje 

będą procedowały projekty uchwał. Dodał, że zadaniem Komisji jako wewnętrznego 

organu rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie z trybem regulaminowym. 

a)zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sposobu załatwienia petycji 

wniesionej do Rady Miasta; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Petycja stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

/ Uzupełnienie do Petycji stanowi Zał. Nr 6 do prot./ 

/ Stanowisko Burmistrza stanowi Zał. Nr 7 do prot./ 

/ Uchwała Nr 22/2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi Zał. Nr 8 do prot./ 

/ Projekt uchwały Rady Miasta stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Skarg, Wniosków i Petycji RM  

referują: Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Paweł Obrycki 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad otworzył realizację punktu pn.: 

„Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sposobu załatwienia petycji 

wniesionej do Rady Miasta.”  



Następnie poinformował, że aktualnie Komisje przystąpią do rozpatrzenia Petycji                

z dnia 21 grudnia 2021 r. skierowanej do Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo                    

i Radnych. Petycja wpłynęła drogą elektroniczną (e-mail) petycja Fundacji im. Nikoli 

Tesli, ul. Proletariacka 3/28, 15-449 Białystok, KRS 00000443710 skierowana do 

„Przewodniczących Rad Miejskich i Gminnych w Polsce”. W dniu 17.01.2022 r. 

petycja została uzupełniona także drogą elektroniczną (e-mail). Jej autor (autorzy) 

postulują podjęcie przez Radę Miasta 3 uchwał związanych z panującą w Polsce 

epidemią Covid-19. Wnosząca petycję Fundacja wystąpiła o podjęcie następujących 

uchwał „umożliwiających podjęcie działań ratowniczych": 1) Wydanie zakazu 

stosowania maseczek ochronnych na terenie podległych miejscowości ponieważ 

stanowią poważne zagrożenie dla życia zdrowia ludzi…”)  

2)Wydanie zakazu stosowania kwarantann i izolacji medycznej, ponieważ są to 

działania surowo karane…”   

3)Wydanie zakazu stosowania szczepionek mRNA (wszystkich producentów) 

ponieważ te szczepionki są Bronią Biologiczno-Chemiczną. Kontynuując temat 

dodał, że do Petycji odniósł się Burmistrz Miasta Grajewo przedstawiając swoje 

stanowisko – datowane 19.01 2022 roku oraz Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Grajewo, która w dniu 24 stycznia 2022 r. podjęła Uchwałę Nr 22/2022 

w sprawie sposobu załatwienia Petycji wniesionej do Rady Miasta. Komisja 

stwierdziła, że nie jest kompetentna do jej rozpatrzenia i wyraziła opinię, że  

petycja powinna być skierowana do organów państwowych tj. Sejmu i Senatu RP, 

Rady Ministrów, Ministra  Zdrowia oraz Prezesa Rejestracji Produktów Leczniczych, 

Wyrobów Medycznych i Produktów Biobójczych. 



Następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? W związku                   

z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie.  

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie sposobu załatwienia petycji wniesionej do Rady Miasta - bez 

poprawek. 

 / głosowanie:   12 -głosów-za,  0-przeciw,  1-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania,                        

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

b)zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

oceny aktualności i stopnia realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Grajewo na lata 2017-2027 sporządzonej przez Burmistrza Miasta 

Grajewo 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta stanowi Zał. Nr 10 do prot./ 

wnioskodawca: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski  

referują: Zastępca Burmistrza, Maciej Bednarko; Kierownik Ref. Pozyskiwania 

Środków UM,Tomasz Poniatowski  

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu pn.: 

„Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

oceny aktualności i stopnia realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Grajewo na lata 2017-2027 sporządzonej przez Burmistrza Miasta 



Grajewo.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

O udzielenie głosu poprosił Radny Andrzej Ciechanowicz. 

Radny, Andrzej Ciechanowicz: zapytał, jaki akt prawny nakłada obowiązek podjęcia 

przedmiotowej uchwały. Kontynuując wypowiedź stwierdził, iż jego zdaniem nie 

istnieje akt prawny nakładający taki obowiązek.  

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: ad vocem odpowiedział, iż obowiązek 

taki wynika z ustawy o rewitalizacji, która wymaga, by gminny program rewitalizacji 

podlegał ocenie aktualności i stopnia realizacji.  

Radny, Andrzej Ciechanowicz: stwierdził, że wypowiedź Zastępcy Burmistrza jego 

nie przekonuje. 

Kierownik Referatu Pozyskiwania Środków UM, Tomasz Poniatowski: poinformował, 

że obowiązek wynika z przywołanej ustawy, chociaż zgodna z prawem byłaby także 

opinia Rady Miasta, ale dodał, iż zdaniem Sekretarza Miasta, Rada Miasta podejmuje 

stanowiska i wyraża opinie  w formie uchwał.  

Sekretarz Miasta, Ryszard Wolwark: wyjaśnił, iż wszelkiego rodzaju rozstrzygnięcia 

(akty woli) podejmowane przez radę gminy mają formę uchwały. Dodał, że pojęcie 

„uchwała", można przyjąć, że jest to forma działania kolegialnego organu 

samorządowego, której wynikiem jest akt woli podjęty w trakcie jego posiedzenia. 

Poinformował, że uchwała, w zależności od jej treści, może być: aktem prawa 

miejscowego, działaniem zewnętrznym lub wewnętrznym, generalnym lub 

indywidualnym, władczym bądź niemającym charakteru władczego. Kontynuując 



wypowiedź wyjaśnił, że „uchwała" nie jest prawną formą działania administracji, 

lecz formą, w której są podejmowane rozstrzygnięcia (oświadczenia, decyzje, 

orzeczenia, werdykty itp.) przez organy kolegialne.  

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze watki, po czym zarządził głosowanie w 

sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej oceny aktualności i stopnia 

realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Grajewo na lata 2017-

2027 sporządzonej przez Burmistrza Miasta Grajewo – bez poprawek.  

 / głosowanie:   13 -głosów-za,  0-przeciw,  1-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania,                        

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

c)zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie miasta Grajewo w 2022 r.” 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta stanowi Zał. Nr 11 do prot./ 

wnioskodawca: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski  

referują: Zastępca Burmistrza, Maciej Bednarko; 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad:  otworzył realizację punktu pn.: 



„Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie miasta Grajewo w 2022 r.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

Do zabrania głosu zgłosiła się Radna Elżbieta Nietupska. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej RM, Elżbieta Nietupska: 

nawiązując do treści uchwały zapytała, czy kwota w wys. 200 zł zaprojektowana                

w budżecie miasta na opłatę za zbieranie zwłok padłych zwierząt dot. całego roku 

2022. 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: wyjaśnił, że tego rodzaju zdarzenia 

występują bardzo rzadko i 200 zł jest to kwota planowana na cały 2022 rok. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zauważył, że nastąpiła zmiana lekarza 

weterynarii świadczącego miastu usługi z zakresu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami. 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: wyjaśnił, że powodem zmiany były 

wysokie ceny usług z tego zakresu proponowane i realizowane przez                             

p. Kacprowskiego. Dodał, że p.  Nowicki zaproponował cenę kilkukrotnie niższą.  

Radny, Tomasz Siejda: zapytał, czy odbieranie zwłok padłych zwierząt jest 

udokumentowane, bo zdarzają się przypadki wyrzucania zwłok kotów i psów do 

śmietników.  

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że tak i podał przykład 

zgłoszenia dokonanego przez lekarza weterynarii o padłym dziku. Dodał, że miasto 



wystawiło zlecenie jego odbioru przez uprawnioną firmę z Ełku, która wydała 

stosowny dokument. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu 

uchwały.  

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo                                

w 2022 r.”- bez poprawek. 

 / głosowanie:   13 -głosów-za,  0-przeciw,  1-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania,                        

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

d)zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  określenia stawki dotacji 

przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

wnioskodawca: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski  

referują: Dyrektor ZADM, Marianna Haraś; 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu pn.: 

„Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki dotacji 

przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta.„ 



Dodał, że projekt uchwały dot. określenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Administracji Domów Mieszkalnych w Grajewie.  

Głos zabrał Radny Andrzej Ciechanowicz. 

Radny, Andrzej Ciechanowicz: zapytał, czy występują zaległości w opłacie  czynszu 

w budynku komunalnym ostatnio wybudowanym przy ul. Targowej. 

Dyrektor ZADM, Marianna Haraś: poinformowała, że na wymienionym budynku 

występują małe zaległości czynszowe. Wg ostatnich danych sprzed 2 miesięcy  jest 

to kwota ok. 2 tys. zł. Stwierdziła także, że ze względu na obowiązujące w okresie 

trwania epidemii COVID-19 przepisy, nie jest możliwe wykonywanie eksmisji                              

z mieszkań zajmowanych przez najemców, co jest przez nich wykorzystywane.  

Radny, Tomasz Siejda: zauważył, że niemożności ściągnięcia należności 

czynszowych narastają i że trzeba coś z tym zrobić. Wg posiadanych przez niego 

informacji wielu ludzi niepłacących czynszu stać na terminowe wnoszenie opłat, 

świadczyć może o tym fakt posiadania przez dłużników dóbr materialnych np. 

dobrych samochodów. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Monika Stefańska: zwróciła uwagę, że 

zadłużenie w lokalach socjalnych występuje częściej niż w lokalach komunalnych                    

i jest wyższe. 

Radny, Tomasz Siejda: ponowił wniosek o podjęcie działań związanych  z egzekucją 

należnych opłat czynszowych i dodał, że sytuacja we wspólnotach mieszkaniowych, 

w których lokale komunalne ma również miasto jest lepsza.  

Dyrektor ZADM, Marianna Haraś: omówiła pokrótce sytuację mieszkaniową osób  



będących najemcami  lokali mieszkalnych i socjalnych miasta, stwierdzając, że 

istniejące zadłużenie występowało zawsze i jest to rzecz która ma miejsce nie tylko 

w Grajewie ale i w wielu miastach w Polsce. Dodała, że zadaniem gmin jest opieka                 

i pomoc socjalna najuboższej części społeczeństwa. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze watki, po czym zarządził głosowanie w 

sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego miasta- bez poprawek.  

/ głosowanie:   15 -głosów-za,  0-przeciw,  1-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania,                        

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

e)zaopiniowanie projektu uchwały ustalenia stawki dotacji 

przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Grajewie                 

w 2022 r.;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

wnioskodawca: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski  

referują: Kierownik CIS, Iwona Koniecko 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad:  otworzył realizację punktu 



pn.:”Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji 

przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Grajewie                 

w 2022 r.” 

Głos zabrał Radny Andrzej Ciechanowicz. 

Radny, Andrzej Ciechanowicz: zapytał o liczbę uczestników w CIS? 

Kierownik CIS, Iwona Koniecko: odpowiedziała, że aktualnie w Centrum przebywa 

17 uczestników.  

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad:w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń 

do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie  ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum 

Integracji Społecznej w Grajewie w 2022 r.- bez uwag. 

/ głosowanie:   16-głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania,                        

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

f)zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta na I półrocze 2022 r.;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety).  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 14 do prot./  

-inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Rewizyjna RM 



- referują: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Arkadiusz Zbigniew Skawski 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu dot. 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta na I pólrocze 2022 r. Następnie zwrócił się                               

z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do zabrania głosu 

zgłosił się Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Arkadiusz Zbigniew Skawski. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Arkadiusz Zbigniew Skawski: przedstawił plan 

pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2022 roku.  

Komisja Rewizyjna w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

na I półrocze 2022 r.- bez poprawek. 

/ głosowanie:   5-głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania,                        

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

g) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Budżetu Rady Miasta na 2022 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety)  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 15 do prot./  

- inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Budżetu RM 

– referują:Przewodniczący Komisji Budżetu, Andrzej Niewiarowski 



Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu dot. 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu 

Rady Miasta na 2022 r. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby                            

w tym punkcie zabrać głos?  

Do zabrania głosu zgłosił się Radny Arkadiusz Zbigniew Skawski 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: stwierdził, że plany pracy poszczególnych 

Komisji Rady Miasta zawierają w zasadzie te same tematy i w jego ocenie nie jest to 

prawidłowe. Poinformował, że jego uwagi odnoszą się do planów pracy wszystkich 

Komisji oraz Rady Miasta, zapisanych w podpunktach: g,h,i,j porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Monika Stefańska: wyraziła opinię, że 

poszczególne tematy zapisane w planach pracy Komisji Rady Miasta powtarzają się 

tylko pozornie, ponieważ każda Komisja analizuje dany temat wyłącznie w zakresie 

jej właściwości, czyli np. Komisja Spraw Społecznych w aspekcie obejmującym 

wyłącznie kwestie stosunków społecznych, Komisja Budżetu w zakresie 

obejmującym kwestie finansowe, a Komisji Gospodarki Komunalnej w zakresie 

spraw komunlnych. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: ad vocem odpowiedział, że argumentacja Pani 

Radnej Stefańskiej go nie przekonała.  

Radny, Andrzej Ciechanowicz: zauważył, że w poprzednich kadencjach  

poszczególne Komisje obradowały jednak oddzielnie i być może z tego względu nie 

było takiego zamieszania merytorycznego.  

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 



zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze watki, po czym zarządził głosowanie w 

sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisja Budżetu w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie   planu pracy Komisji Budżetu Rady Miasta na 2022 r. 

- bez poprawek 

/ głosowanie:   9 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania,                        

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

h) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Gospodarki Komunalnej Rady Miasta na 2022r.;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety)  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 16 do prot./  

- inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Gospodarki Komunalnej RM 

- referują:Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Daniel Purwin 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad:otworzył realizację punktu dot 

.zaopiniowania projektu uchwały w sprawie pn.: „Zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej Rady 

Miasta na 2022r.” Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym 

punkcie zabrać głos? W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie 

zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisja Gospodarki Komunalnej w głosowaniu jawnym pozytywnie 



zaopiniowała projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Gospodarki 

Komunalnej Rady Miasta na 2022r.- bez poprawek. 

/ głosowanie:   5 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania,                        

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

i) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Spraw 

Społecznych Rady Miasta na 2022 r.; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety)  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 17 do prot./  

- inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Spraw Społecznych Komunalnej RM 

- referują:Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Monika Stefańska 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu dot. 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały                

w sprawie planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta na 2022 r. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?       

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych w głosowaniu jawnym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Spraw 

Społecznych Rady Miasta na 2022 r.- bez poprawek. 



/ głosowanie:   6 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania,                        

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

j) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Miasta na 

2022 r.  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz                            

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety) 

 / Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 18  do prot./  

- inicjatywa uchwałodawcza: Rada Miasta 

- referują: Przewodniczący Rady Miasta, Halina Muryjas-Rząsa 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu dot.: 

„Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Miasta na 

2022 r. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać 

głos?  O głos poprosił Radny Arkadiusz Skawski. 

Radny, Arkadiusz Skawski: zgłosił kilka uwag do projektu planu pracy Rady Miasta 

na 2022 rok, to jest między innymi, by temat dot. informacji o stanie 

bezpieczeństwa w mieście objąć także rok 2021.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Monika Stefańska: zwróciła uwagę, że 

w przypadku Straży Pożarnej i Policji władze miasta mogą jedynie prosić                          

o informacje, ponieważ zgodnie z przepisami wymienione podmioty nie mają 

obowiązku składania sprawozdań dot. ich działania.  

Radny, Arkadiusz Skawski: ad vocem przypomniał, że w latach ubiegłych informacje 



dot. bezpieczeństwa były składane.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta, Grzegorz Robert Curyło: nawiązując do 

wypowiedzi przedmówcy potwierdził, że podmioty o którym mowa w tej części 

dyskusji faktycznie nie mają takich obowiązków i podał przykład wystąpienia 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego sprzed kilku lat, który uświadomił Radnych, że 

składanie tego rodzaju informacji jest wyrazem dobrej woli takich podmiotów.                      

W dalszej swej wypowiedzi uznał za słuszną propozycję objęcia informacją również 

roku 2021.   

Radny, Arkadiusz Skawski: po wysłuchaniu przedmówców stwierdził, że żadne                     

z uwag, wniosków i postulatów zgłoszonych przez Radnych w zakresie 

bezpieczeństwa nie zostały zrealizowane, czego przykładem jest fakt braku efektów   

porządkowania i organizacji ruchu pojazdów w mieście, złego parkowania, itd. 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: ad vocem wyjaśnił, że w jego ocenie 

jest reakcja Policji na wnioski i postulaty kierowane przez urzędników do KPP                            

w Grajewie. Dodał, że Urząd Miasta sukcesywnie w miarę napływających uwag                       

i wniosków komunikuje się z Policją. 

Radny, Paweł Obrycki: zabierając głos stwierdził, że mimo oddania do użytkowania 

ulicy Ekologicznej już kilka miesięcy temu, jest ona wykorzystywana nie tylko do 

ruchu samochodów ciężarowych do czego nie jest przeznaczona, ale także do ich 

parkowania.  

Radny,Tomasz Siejda: dodał, że ulica ta powinna być odpowiednio oznakowana, tak 

by kierowcy wiedzieli o zakazie parkowania, ale jest to sprawa Policji. 



Przewodnicząca Rady Miasta, Halina Muryjas-Rząsa: odniosła się do uwag Radnych 

wniesionych podczas wcześniejszej dyskusji do planów pracy Komisji oraz Rady 

Miasta. Poinformowała, że projekt tej uchwały jest w zasadzie odzwierciedleniem 

planów pracy poszczególnych Komisji merytorycznych. Dodała, że projekt tej 

uchwały był weryfikowany przez Sekretarza Miasta, który naniósł na tym 

dokumencie rozmaite zmiany, w tym także te do których były uwagi, wnioski                              

i postulaty. Swoją wypowiedź obudowała szerokim kontekstem merytorycznym,                      

a następnie zapewniła, że zgłoszone uwagi zostaną naniesione.  

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze watki, po czym zarządził głosowanie w 

sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt  sprawie 

planu pracy Rady Miasta na 2022 r. - wraz z wniesionymi poprawkami 

 / głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania,                        

a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad5. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: 

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych 

Komisji, który wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści 

dokumentu zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół nr 35/21 z dnia                                           



27 grudnia 2021 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - 

bez uwag, co do treści.  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się/ 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad: 

Podał wynik głosowania i przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad6. 

Sprawy różne 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Obrad:otworzył realizację punktu jak wyżej.  

W ramach wolnych wniosków i informacji  poruszono następujące tematy.  

Radny, Arkadiusz Skawski: zawnioskował o dokonanie aktualizacji zawartości BIP, 

między innymi  w zakładce tematycznej zawierającej skład Rady Miasta. Dodał, że 

nieaktualne dane odnoszą się również do osób zatrudnionych w Urzędzie Miasta. 

Radny, Andrzej Ciechanowicz: stwierdził, że na stronie BIP nie są zaktualizowane 

zapytania i interpelacje radnych.  

Naczelnik WO UM, Emilia Piwko: w odpowiedzi zapewniła, że brakujące                               

i nieaktualne dane zostaną niezwłocznie uzupełnione i poprawione. Jednocześnie 

wskazała, że BIP m. Grajewo znajduje się na serwerach Urzędu Marszałkowskiego 

Woj. Podl., który cyklicznie dokonuje serwisowania tej strony i czasem niektóre 

treści są usuwane i modyfikowane. 

 

Ad7. 

Zamknięcie posiedzenia. 



Pan Daniel Purwin– Przewodniczący Obrad 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem obrad                           

o godz.10.45 zamknął posiedzenie, pożegnał zgromadzonych, dziękując wszystkim 

za udział.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

 

                                         Przewodniczący Obrad 

                                           /Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej RM/ 

                                                                       Daniel Purwin 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                       

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 


